



KUBE
SAINT-TROPEZ

SPA TREATMENTS

LA CARTE DES SOINS

myBlend



KUBE SAINT-TROPEZ

Just a stone's throw from Saint-Tropez, yet far enough from its hustle and bustle, Kube Saint-Tropez offers refined simplicity, infused with warmth and generosity.

A vibrant hideaway perched above the Gulf, where the rooftop boasts breathtaking views of the Mediterranean Sea, the perfect escape for relaxation and renewal. Nestled within two hectares of Mediterranean gardens, the hotel features 70 rooms, spread across four distinct atmospheres. Its three swimming pools bask in the sun's rays throughout the day.

The two-storey spa, complete with a steam room and sauna, offers a premium selection of My Blend facial treatments, along with body and beauty rituals, for an ultimate wellness experience.

We are committed to creating an atmosphere of relaxation and regeneration. A true sanctuary of well-being, filled with positive energy, where a holistic approach brings harmony between body and mind.

À quelques pas de Saint-Tropez, mais juste assez loin de son tumulte, le Kube Saint-Tropez s'installe dans un luxe simple, empreint de générosité et de convivialité.

Un lieu vibrant, perché au-dessus du Golfe, dont le rooftop offre une vue imprenable sur la Méditerranée. Une parenthèse propice au ressourcement. Au cœur de deux hectares de jardins méditerranéens, l'établissement propose 70 chambres réparties en quatre univers distincts. Les trois piscines de l'hôtel permettent de capter les rayons du soleil tout au long de la journée.

Le spa, aménagé sur deux niveaux avec hammam et sauna, propose une gamme de soins visage haut de gamme signés My Blend, ainsi que des soins corps et beauté, pour une expérience bien-être parfaite.

Nous avons à cœur d'offrir une atmosphère propice à la relaxation et à la régénération. Un lieu de bien-être, empreint d'énergies positives, où une approche holistique permet de réconcilier le corps et l'esprit.



myBLEND

Combining scientific research, technology and the art of touch, myBlend Synergistic Spa Treatments offer an ultimate experience where efficacy and sensoriality merge into one. These highly expert and innovative treatments deliver visible results for the skin.

Thanks to extraordinary sensorial qualities, they create an intense sensation of well-being. "As proven multiple times through my medical practice, the skin is an amazing organ with the necessary means to reactivate its youthfulness as long it is stimulated through action on its nerve endings.

That discovery has since been scientifically proven in particular through the work of Professor Misery and is at the heart of myBlend spa treatments."

**Dr. Olivier Courtin
Founder of myBlend**

À la croisée de la recherche scientifique, de la technologie et de l'art du toucher, les Soins Synergiques myBlend vous invitent à une expérience ultime où efficacité et sensorialité se confondent. Profondément experts et innovants, ils délivrent des résultats visibles sur la peau.

Extraordinairement sensoriels, ils procurent une intense sensation de bien-être. "Ma pratique médicale me l'a maintes fois démontré : la peau est un formidable organe qui dispose de toutes les capacités pour réactiver son capital jeunesse ; à la condition de la stimuler, et pour cela d'agir sur ses terminaisons nerveuses.

Cette découverte a depuis été validée scientifiquement, notamment par les travaux du Professeur Misery. Elle est au cœur des soins myBlend."

**Docteur Olivier Courtin,
Fondateur de myBlend**



LES SOINS DU VISAGE

LA PARFAITE SYNERGIE
DERMA + TECH + TOUCH

FACE TREATMENTS

PERFECT SYNERGY
DERMA + TECH + TOUCH

THE EXPERT

90 MN - 220€

THE FULL MYBLEND FACIAL EXPERIENCE

The Expert Treatment offers a perfect blend of beauty, well-being and results – total osmosis between the myBlend touch, targeted technologies and the choice of tailor-made Derma formulas. The result on the skin is spectacular; the promise of harmony between body and mind is total.

A high-performance treatment for the face, neck and neckline.

TOUT L'ADN DU SOIN VISAGE MYBLEND

Le soin Expert est l'alliance parfaite entre la beauté, le bien-être et le résultat ; une osmose entre le toucher myBlend, les technologies ciblées et le choix de formules Derma sur mesure. Le résultat peau est spectaculaire, la promesse d'harmonisation entre le corps et l'esprit totale.

Un traitement haute performance pour le visage, le cou et le décolleté.

THE ESSENTIAL

60 MN - 180€

THE BEST OF TOUCH AND TECHNOLOGY

The Essential Treatment is a complete anti-ageing treatment to revitalise and resculpt the face. The technologies offered by the CellSynergy device are combined with manual techniques to lift, firm and sculpt the face. One hour of ultimate well-being combined with efficacy for an immediate transformation of your skin.

LE MEILLEUR DU TOUCHER ET DE LA TECHNOLOGIE

Le soin Essentiel est un traitement anti-âge complet pour redynamiser et remodeler le visage. Les technologies apportées par l'appareil CellSynergy sont associées à la gestuelle pour lifter, raffermir et sculpter le visage. Une heure de bien-être ultime alliée à une efficacité pour une transformation immédiate de votre peau.

THE EXPRESS

30 MN - 110€

MINIMAL TIMEFRAME, MAXIMUM EFFICACY

The Express Treatment offers visible results in a minimum timeframe combined with powerful technology, always tailor-made and targeted.

TEMPS MINIMUM, EFFICACITÉ MAXIMALE

Le soin Express offre des résultats visibles en un minimum de temps, des technologies puissantes, un ciblage toujours sur mesure.

myLEDMASK SESSION

30 MN - 50€

5 TO 15 MINUTES DEPENDING ON YOUR PHOTOTYPE

Red LEDs to stimulate collagen production and regenerate the tissues; pulsed near-infrared LEDs to oxygenate the cells. The myBlend mask brings deep anti-ageing action, proven through clinical tests. It boosts radiance, smoothes skin texture and improves the firmness of your face. In addition, it brings an immediate sensation of well-being thanks to the gentle heat generated by the myLEDmask.

Ideal for a one-month intensive regimen, with three to four sessions per week.

DE 5 À 15 MINUTES SELON VOTRE PHOTOTYPE

Des LEDs rouges pour stimuler la production de collagène et régénérer les tissus ; et des LEDs proches infrarouges pulsés pour agir sur l'oxydation des cellules. Le masque myBlend exerce une action anti-âge profonde démontrée par les tests cliniques. Il booste votre éclat, lisse le grain de peau et apporte de la fermeté à votre visage. Avec en plus un effet bien-être immédiat procuré par la douce chaleur générée par la puissance de notre masque LED myLEDmask.

Idéal sous forme de cure d'un mois, à raison de 3 à 4 séances par semaine.





**LES
SOINS
DU
CORPS**

**BODY
TREATMENTS**

BODY SCRUB

30 MN - 90€

An exfoliating treatment with papaya enzyme and bamboo powder, it provides your skin with a double exfoliation, both mechanical and enzymatic, for optimum effectiveness.

With rhythmic strokes, it frees the skin of impurities, revives its natural radiance and gently awakens the senses. Skin appears visibly clearer, smoother and silkier.

Absolute relaxation for silky-smooth skin. The ideal treatment to prepare your skin for the sun's rays.

Soin exfoliant à l'enzyme de papaye et à la poudre de bambou.

Il apportera à votre peau une double exfoliation, à la fois mécanique et enzymatique, pour une efficacité optimale.

Par des gestes rythmés, il libère la peau de ses impuretés, ravive son éclat naturel et réveille les sens tout en douceur.

La peau se révélera comme visiblement plus nette, lisse et soyeuse. La détente absolue pour retrouver une peau douce comme de la soie. Le soin idéal pour préparer votre peau à affronter les rayons du soleil.

HARMONISING MASSAGE

60 MN - 180€

90 MN - 220€

This deeply relaxing massage begins with gentle stretching – using a towel technique inspired by Yin Yoga, that helps the body release its tension. Slow movements are combined with undulating contact and vibrations to rebalance energy flows and eliminate stress. Little by little, tension is released until your body is completely relaxed and reaches a state of symbiosis with your mind.

A complete sensation of well-being.

Dans ce massage profondément relaxant, tout part de doux étirements effectués par un subtil jeu de serviette inspirés du Yin Yoga, jusqu'à ce que le corps relâche ses tensions. Pour rééquilibrer les flux énergétiques et chasser le stress, les manœuvres sont lentes ; les mouvements s'appuient et s'associent à des ondulations et des vibrations.

Pas à pas, le corps se libère, jusqu'à sa totale décontraction et l'atteinte d'un état de symbiose avec votre esprit.

Le bien-être, tout simplement. la promesse d'harmonisation entre le corps et l'esprit totale.

ENERGISING MASSAGE

60 MN - 180€

90 MN - 220€

In this deep-tissue massage, powerful manual techniques are performed according to a protocol alternating warmth, pressure and muscle stretching. The cadence slowly builds in order to give the nervous system sufficient time to relax and release tension. Your whole body benefits from the treatment. This massage relieves muscular tension and facilitates relaxation, bringing an overall sensation of well-being.

Dans ce massage des tissus profonds les gestes sont puissants et rythmés par un protocole où se succèdent échauffements, pressions et étirements des muscles. Une logique progressive qui laisse au système nerveux le temps de se détendre et de relâcher les tensions. C'est votre corps dans sa globalité qui est pris en charge. Ce massage soulage les tensions musculaires et favorise la relaxation pour un sentiment général de bien-être.

AYURVEDIC MASSAGE

60 MN - 180€

90 MN - 220€

Derived from ancestral techniques, Ayurvedic massage is renowned for its positive effect on the emotions and the body's vitality. It soothes the mind while stimulating nerves and muscles, and releasing energy blockages.

Alternating slow and fast maneuvers will bring serenity and restore harmony between your body and mind. Treat yourself to a sacred brackets, a suspended moment out of time where body, mind and soul find themselves in perfect resonance. In the hushed atmosphere of our wellness area, lulled by woody fragrances and the scent of warmed oils every moment is designed to envelop you in softness and balance.

Issue de techniques ancestrales provenant d'Inde, le massage Ayurvédique qui signifie science de la vie est reconnu pour son action positive sur les émotions et la vitalité du corps. Il apaise l'esprit tout en stimulant les nerfs et les muscles et en libérant les blocages énergétiques.

L'alternance des manœuvres lentes et rapides apportera sérénité et rétablira l'harmonie entre votre corps et votre esprit. Offrez-vous une parenthèse sacrée, un moment suspendu hors du temps où le corps, l'esprit et l'âme se retrouvent en parfaite résonnance. Dans l'atmosphère feutrée de notre espace bien-être, bercé par des senteurs boisées et les effluves d'huiles tièdes, chaque instant est pensé pour vous envelopper de douceur et d'équilibre.



CUSTOMIZED MASSAGE

60 MN - 180€

90 MN - 220€

We invite you to experience a customized massage : adapted to your physical, mental and emotional sensitivity. First, we listen to you and your desires then we listen to your body. We select the maneuvers and techniques most suited to your needs, to help you achieve the kind of relaxation that's right for you. We massage you with full awareness. In this way, we develop a positive intention that we transmit to your body and mind.

Nous vous invitons à faire l'expérience d'un véritable massage sur-mesure : adapté à votre sensibilité physique, mentale et émotionnelle. Dans un premier temps, nous vous écoutons, vous et vos envies, puis nous écoutons votre corps.

Nous sélectionnons au fur et à mesure les manœuvres et techniques les plus adaptées à vos besoins, afin de vous accompagner vers une relaxation qui vous est propre, qui vous correspond.

Nous vous massons en pleine conscience. Par cette démarche, nous développons une intention positive que nous transmettons à votre corps et à votre esprit.

**SALON
DE
BEAUTÉ**

**BEAUTY
SALON**



WAXING ÉPILATION

| | € |
|-----------------------------------|----|
| Eyebrows Sourcils | 20 |
| Upper lip Lèvre supérieure | 20 |
| Chin Menton | 20 |
| Underarms Aisselles | 30 |
| Arms Bras | 40 |
| Bikini Bikini | 40 |
| Bresilian Bikini Bikini brésilien | 50 |
| Full bikini Bikini complet | 70 |
| Half legs Demi-jambes | 45 |
| Full legs Jambes entières | 60 |

NAILS ONGLERIE

| | |
|--|----|
| Manucure Manucure | 70 |
| Pedicure Pédicure | 70 |
| Classic nail polish Vernis classique | 30 |
| Semi-permanent nail polish Vernis semi-permanent | 60 |
| Semi-permanent removal Dépose semi-permanent | 40 |

HAIRDRESSER COIFFEUR

SHORT MEDIUM LONG

| | | | |
|---|-----|-----|-----|
| Shampooing + blow dry Shampooing + brushing | 100 | 120 | 150 |
| Shampooing + haircut + blow dry Shampooing + coupe + brushing | 150 | 180 | 210 |
| Men haircut Coupe homme | | 75 | |
| Make-up + brow dry + bun Maquillage + brushing + chignon | | 300 | |

SURCHAGE APPLIED AFTER 8PM

DES FRAIS SUPPLÉMENTAIRES SONT APPLIQUÉS APRÈS 20:00



A NEW VISION OF BEAUTY
UNE NOUVELLE VERSION DE LA BEAUTÉ
spa83@machefert.com
319 Route du Littoral 83580 Gassin
+33 4 83 73 77 48
myBlend.com
@kubesainttropez